
 
Kortenberg, 23 mei 2023 

 
 
 
 
 

Betreft: Advies jeugdraad met betrekking tot het algemeen verhuurreglement 
jeugdinfrastructuur, de nieuwe gebruiksovereenkomsten en de nieuwe gebruiksreglementen voor 
alle jeugdverenigingen 

We zijn als jeugdraad verheugd dat dit lange traject tot een goed einde is gekomen. We 
kunnen ook alleen maar de inspraak en participatie toejuichen die tot deze reglementen heeft 
geleid. 

We willen ook uitdrukkelijk de jeugddienst bedanken voor de vele uren die ze in dossier 
gestoken hebben, we zijn er als jeugdraad van overtuigd dat dit al onze verenigingen ten 
goede zal komen. 

Doordat we zo nauw betrokken waren, geven we als jeugdraad uiteraard een positief advies 
op deze documenten. 

Voor de jeugdraad,  
 

 
 
Pieter Van der Haegen 
 
Voorzitter jeugdraad 
 


